
ZAPISNIK 

 
5. sastanka Upravnog odbora Hrvatskog meteorološkog društva,  

održanog 08. veljače 2011, u prostoru Državnog hidrometeorološkog zavoda,  
Grič 3, Zagreb, s početkom u 14 sati. 

 
Nazočni: 
 
Predsjednica Društva: Amela Jeričević 
Upravni odbor: Jadran Jurković, Alica Bajić, Katarina Šmalcelj, Čedo Branković, Maja Telišman 
Prtenjak 
Nadzorni odbor: Davor Nikolić 
Ispričani: Ivan Ljuština, Antun Marki 
Također prisutne: Renata Sokol (knjižničarka Društva), Kornelija Špoler Čanić 
 
Dnevni red: 
 

1. Izvješće o radu Društva u 2010. godini 
2. Plan rada Društva za 2011. godinu 
3. Financijski izvještaj za 2010. godinu 
4. Izvješće o Hrvatskom meteorološkom časopisu 
5. Izvješće o radu Male meteorološke radionice 
6. Izvješće s godišnje skupštine EMS-a 
7. Suradnja sa Slovenskim meteorološkim društvom (proljetni izlet) 
8. Prijava na natječaj MZOS-a za organizaciju skupa «Meteorološki izazovi današnjice» 
9. Potpora Gimnaziji Bjelovar oko GLOBE programa 
10. Članstvo u edukacijskom odboru EMS-a 
11. Razno (novi tajnik Društva, upis novih članova, izvještaj o novoj bazi knjižnog fonda 

Društva) 
 
 
 
Ad 1. 

Amela Jeričević podnijela je izvještaj o radu Društva u 2010. godini koje je jednoglasno 
prihvaćeno.  

U diskusiji se spomenuo održani znanstveno-stručni skup «Meteorološki izazovi 
današnjice» u kontekstu davanja detaljnije informacije predavačima o sastavu i profilu 
slušateljstva kako bi predavači lakše prilagodili izlaganje slušateljstvu. 

Razgovaralo se i o tome hoće li se skup organizirati i ove godine. 
 
 
Ad 2. 

Amela Jeričević iznijela je plan rada Društva za 2011. godinu koji je jednoglasno 
prihvaćen. 
 
 
Ad 3. 
 Alica Bajić podnijela je financijski izvještaj za 2010. godinu koji je jednoglasno 
prihvaćen. Osvrnula se na stanje računa vezanog za Hrvatski meteorološki časopis, na kojem će 



nakon izdavanja idućeg broja ostati minus. Odlučeno je da se taj minus nadopuni novcem 
dobivenim od prodaje knjiga. 

Zaključeno je da se za izradu web stranice izdvaja previše novaca te je odlučeno da se 
posao ponudi drugom programeru, za manji iznos (do 5.000,00 kn godišnje). 
 Odlučeno je da se Renati Sokol Jurković isplati 2.800,00 kn za rad utrošen na izradi baze 
podataka knjižnog fonda. 
 Odlučeno je da se Višnji Zdelarec plati 300 kn za svaki skenirani broj HMČ-a. 
 Ivan Ljuština je pismenim putem predložio postavljanje banera na web stranicu kao jedan 
od načina povećanja prihoda Društva. Potrebno je sastaviti prijedlog firmi koje bi ušle u izbor za 
banere. 
 
  
Ad 4. 

Davor Nikolić podnio je izvještaj o radu Hrvatskog meteorološkog časopisa. Izvijestio je 
da ima dovoljno radova za dvobroj (2010.) dok će radovi sa skupa «Meteorološki izazovi 
današnjice» biti objavljeni u broju za 2011. godinu. 

Postavljanje HMČ-a na portal Hrčak je u tijeku (do pisanja ovog zapisnika, prvi broj je 
već postavljen). 

Odlučeno je da se angažira Višnja Zdelarec za skeniranje daljnjih brojeva, kako bi se i 
oni mogli postaviti na Hrčak. 
 
 
Ad 5. 

Kornelija Špoler Čanić podnijela je izvještaj o radu Male Meteorološke Radionice u 
2010. godini. 
 
 
Ad 6. 

Kornelija Špoler Čanić podnijela je izvještaj s generalne skupštine EMS-a, održane u 
rujnu 2010. u Zürichu. Prenijela je neka iskustva drugih meteoroloških društava, posebno vezano 
uz certificiranje firmi koje se žele baviti meteorološkom djelatnošću. Zaključeno je da se o tome 
što sve treba imati za izdavanje takvih certifikata treba raspitati kod drugih društava, stručnih, kod 
nas i u svijetu. 

 
 

Ad 7. 
Katarina Šmalcelj i Amela Jeričević podnijele su izvještaj o neodržanom jesenskom 

izletu u dolinu Soče, kojeg je organiziralo Slovensko meteorološko društvo. Izlet je u zadnji čas 
bio odgođen zbog lošeg vremena. U razgovoru sa slovenskim kolegama, dano nam je na znanje 
da nam spremaju proljetni izlet. 

 
 

Ad 8. 
Katarina Šmalcelj će napisati i poslati prijavu za natječaj Ministarstva znanosti, 

obrazovanja i sporta, a vezano uz financiranje znanstvaenih skupova. Rok za predaju natječaja je 
kraj veljače 2011. 

 
 

Ad 9. 
Gimnazija Bjelovar ulazi u GLOBE projekt. Za to su joj potrebna novčana sredstva kako 

bi si nabavili mjerne instrumente i meteorološku kućicu. Zamolili su naše društvo za pomoć. UO 



je odlučio pomoći im s iznosom od 817,40 kn. S tim novcima će nabaviti termometre (min. i 
maks.), digitalni higrometar i obični kišomjer. Dogovoreno je da im se ne šalju novci dok nam ne 
pošalju izvještaj da su pripremili meteorološku kućicu. 

 
 

Ad 10. 
Umjesto naše dosadašnje predstavnice u edukacijskom odboru EMS-a (Janje Milković) 

predložena je Kornelija Špoler Čanić. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
 

Ad 11. 
U Društvo je prihvaćeno 13 novih članova: Janja Vladić (UNIQA osiguranje d.d.), Darko 

Brajković (Istarske toplice), Tanja Renko (DHMZ), Petra Čiček (PMF-Geofizika), Jadranka 
Šepić (Institut za oceanografiju i ribarstvo), Tomislav Bašić (DHMZ), Matilda Jelić, Bernarda 
Krulić, Petra Jakovčić (PMF-Geofizika), Stipo Sentić (University of Notre Dame du Lac), 
Danijela Derežić (PMF-Fizika), Demjan Rožman (Srednja šumarska i drvodjeljska škola) i 
Ružica Gapit (DHMZ). 

Iz Društva su ispisana 3 člana. Zbog nepodmirivanja članarine više godina: Antonio 
Crnčević i Hrvoje Kosanović. Na vlastiti zahtjev iz Društva je istupila Natalija Stunić. 

 
Renata Sokol Jurković podnijela je izvještaj o novonapravljenoj knjižničkoj bazi. Bazu je 

napravila u aplikaciji MS Access. Baza se može pretraživati po više stavaka i ključnih izraza. 
Uskoro će baza biti postavljena i na web stranicu društva te će tako biti dostupna svima. 

 
Katarina Šmalcelj je iz osobnih razloga odstupila s mjesta tajnika HMD-a. U tijeku je 

traženje novog tajnika Društva. 
 
 
 
Sastanak upravnog odbora završio je oko 16.00 sati. 
 
 
 
 
 
Zapisničar: Katarina Šmalcelj  


